Chan Sui Ki (La Salle) College

Rules and regulations of Tsun Sin Awards (臻善獎學金)

Aim:

The purpose is to encourage underprivileged students to strive for academic excellence and develop good character. From there they would excel in their future studies and contribute to society.

Target students:

Eligible students are students in receipt of Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) or full grant/half grant under the Student Financial Assistance (SFA) Schemes.

Types of Awards

1. Tsun Sin Scholarships

Tsun Sin Scholarships will be awarded to eligible students who attain a top-40 position of their respective class level. For S1-S5, students will be ranked according to their annual average marks. For S6, students will be ranked according to their HKDSE examination Best 5 results.

Position	Scholarship Awarded
rosition	_
	(HKD)
1 st	2,000
2 nd	1,800
3 rd	1,600
4 th	1,400
5 th	1,200
6 th	1,000
7 th	900
8 th	800
9 th	700
10 th	600
11 th - 20 th	500
21 st - 40 th	300

2. Tsun Sin Conduct Award

Tsun Sin Conduct Award will be presented to 10 eligible students of each class level who demonstrate excellence in conduct. Each awardee will receive HKD 500.

3. Tsun Sin Improvement Awards

a) Tsun Sin Improvement Award (Position)

Tsun Sin Improvement Award (Position) will be presented to 5 eligible students of each class level with the most prominent improvements in position. For S1-S5, students' average marks of the first term and the second term will be compared. For S6, students' average marks of S5 and S6 will be compared. Each awardee will receive HKD 500.

b) Tsun Sin Improvement Award (Subject)

Tsun Sin Improvement Award (Subject) will be presented to 3 eligible students of each class level with the most prominent improvements in a subject. For S1-S5, students' subject marks of the first term and the second term will be compared. For S6, students' subject marks of S5 and S6 will be compared. Each awardee will receive HKD 300.

4. Tsun Sin Dream Big Fund

Tsun Sin Dream Big Fund is open for applications. Eligible students have to devise a practical and meaningful summer plan for themselves, either as a group or an individual. They should submit their proposals in early March for approval. The maximum funding presented to a successful sole applicant is HKD 5,000. The maximum funding presented to a successful group applicant is HKD 10,000. In principle, the provision of funding is on a reimbursement basis or by direct payment.

陳瑞祺(喇沙) 書院 臻善獎學金章程

目的:

藉獎學金鼓勵家境清貧的學生奮發向上,爭取優異成績及建立良好品行, 學有所成後走出貧窮並貢獻社會。

對象:

合資格學生為領取綜合社會保障援助或學生資助計劃全額/半額津貼的學生。

獎學金類別

1. 臻善獎學金

臻善獎學金頒發予考獲級名次前列 40 名的合資格學生。中一至中五級根據全年的總平均成績排名,中六級則根據香港中學文憑試最佳五科成績排名。各名次所獲獎學金金額見下表:

全級名次	獎學金(港幣)
1	2,000
2	1,800
3	1,600
4	1,400
5	1,200
6	1,000
7	900
8	800
9	700
10	600
11-20	500
21-40	300

2. 臻善品行獎

臻善品行獎頒發予每級前列 10 名操行優異的合資格學生。各得獎者獲獎學金 港幣 500。

3. 臻善進步獎

a) 臻善名次進步獎

臻善名次進步獎頒發予每級最顯著進步的前列 5 名合資格學生。中一至中五級以學生上下學期平均分作比較。中六級以學生中五及中六學年平均分作比較。各得獎者獲獎學金港幣 500。

b) 臻善學科進步獎

臻善學科進步獎頒發予每科最顯著進步的前列 3 名合資格學生。中一至中五級以學生上下學期學科成績作比較。中六級以學生中五及中六學年學科成績作比較。各得獎者獲獎學金港幣 300。

4. 臻善夢想成真基金

合資格學生可以個人或小組名義申請臻善夢想成真基金。申請者須訂立 切實可行及具意義的暑期活動計劃,並於每年三月初提交計劃書予評審 小組審批。如申請獲批,個人計劃最高資助額為港幣 5,000,小組計劃 最高資助額為港幣 10,000。原則上資助會以實報實銷或直接繳款形式發 放。